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Uitnodiging
We nodigen u van harte uit voor de Algemene Ledenvergadering van Plaatselijk Belang De 
Hoeve.

Datum:  Woensdag 21 mei 2025
Tijd:    20:00 uur
Plaats:  Dorpshuis 't Hokkien

Agenda
1. Opening door voorzitter Richard Bakkenes 
2. Mededelingen
3. Notulen ledenvergadering 2024
4. Jaarverslag Plaatselijk Belang 2024
5. Financieel jaarverslag Plaatselijk Belang 2024
6. Verslag en stand van zaken:

 Stichting Wonen/Bouwen op De Hoeve
 Stichting Dorpshuis De Hoeve 
 Activiteitencommissie
 An de Stamtaofel
 Commissie Dorpsfeest
 Groencommissie
 JAWIS
 Speeltuincommissie Het Apenhuis
 Dorpskrant de Ooster Wester

7. Annigje (directeur OBS De Klaeter) doet verslag en stand van zaken OBS De Klaeter
8. Bestuursverkiezing

Niet verkiesbaar: Geen bestuursleden
Verkiesbaar: Cinthia Capelle
Tot maandag 12 mei kunnen leden van Plaatselijk Belang zich verkiesbaar stellen voor 
het bestuur door zich te melden bij Richard Bakkenes via pbdehoeve@outlook.com

9. Rondvraag
10.Korte pauze
11.Presentatie over OMRIN over nieuw afvalbeleid door Elske van der Kooi en Coby 

Idzenga. Tip: neem de bon mee voor het gratis keukenbakje uit de afvalkrant van 
Westellingwerf. 

Namens het bestuur van 
Plaatselijk Belang De Hoeve

  

Verslag Algemene Ledenvergadering Plaatselijk Belang 2024
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Opening: 
 Voorzitter Richard Bakkenes opende de vergadering en heette iedereen welkom. 

Een speciaal welkom was er voor onze gebiedswethouder (SDW) Heidi den Hartigh, 
Ton Mulder en Ruud Knol (beiden van Blijf Stellingwarfs), (Weststellingwerfs 
belang), Annemarie (VKD). 

 Bericht van afmelding kwam er van Rense Klaver (wijkagent). Jeroen Wensink 
(wijkagent), Henri en Paula Stuurman. 

 Deze avond staat ook in het teken van het afscheid van Hen le Duc, Elize Koopman 
en Erik Turenhout.

Mededelingen:
 Vanuit PB De Hoeve zijn we een aantal keren bij VKD-vergaderingen geweest. 
 De AROB-mast staat te koop, heeft geen functie meer.
 De Pieter Stuyvesant tocht was 3 juni 2023. Er zijn veel mensen door het dorp 

gelopen. Van de organisatie hebben we een bedrag van 250 euro ontvangen. We 
willen dit bedrag bij de aanschaf van de AED leggen. 

 Er kunnen weer dorpsvlaggen besteld worden. Oproep aan de inwoners van De 
Hoeve om deze vlaggen op te hangen bij feestelijke gelegenheden. 

 De voorzitter van het VKD gaf aan waar het bestuur het afgelopen jaar zoal mee 
bezig is geweest. De vereniging is weer nieuw leven ingeblazen en er zijn nieuwe 
bestuursleden. Ook werden bijeenkomsten bijgewoond ter voorbereiding van de 
Pieter Stuyvesant Kuiertocht van 3 juni 2023.

Notulen 24 mei 2023:
De notulen worden onder dankzegging ongewijzigd goedgekeurd.

Jaarverslag 2023:
 Het jaarverslag van mei 2023 tot 22 mei 2024 wordt door de secretaris voorgelezen 

en akkoord bevonden. Veel dank aan Hen Le Duc.
 Het komende jaarverslag (in 2025) is vanaf 22 mei 2024. 

Financiën en Financieel jaarverslag:
 De penningmeester Frank Buntsma doet verslag over 2023 en toont de begroting 

voor 2024. 
 We hadden in 183 leden in 2023
 De bijdrage dorpshuis is hoger dan voorgaande jaren door de tijdelijke verhoogde 

bijdrage voor de duurzaamheid en de toename van de energiekosten.
 Na het tonen van een duidelijk overzicht en het geven van uitleg laat Frank ons 

zien dat het financieel jaarverslag van 2023 afgesloten kon worden met een positief 
saldo van € 1813,91. 

 We hebben een mooi bedrag in kas. We kunnen de contributie voor dit jaar gelijk 
houden.

 Volgend jaar gaan de kosten omhoog. Heeft te maken met bijdrage duurzaamheid 
aan het ‘t Hokkien en aanschaf van een nieuwe AED. Daarom volgend jaar een 
verwacht tekort van € 4500, maar dat kunnen we hebben. 

De kascommissie:
 Joris Benschot en Ruben de Boer
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 Alles positief bevonden, daarom voorstel om decharge te verlenen
 We zoeken een nieuw kascommissielid
 Ook de kassen van de commissies werden gecontroleerd en akkoord bevonden. 

Commissies, groepen en school:
Wonen: 

 Bestemmingsplan is gewijzigd. De stichting heeft de kavels verkocht en heeft alleen 
nog een stukje bos in eigendom. Wellicht in de toekomst samen kijken naar de 
invulling daarvan

 Een aantal vergunningen zijn inmiddels verleend
 Dit is een mooi voorbeeld waarmee de Hoevenaren met z’n allen de kavel aan 

hebben kunnen kopen. 

Dorpshuis: 
 Vorig jaar is de verduurzaming van ’t Hokkien uitgekozen vanuit het Iepen 

Mienskipfunds. We willen zo snel mogelijk aardgasvrij worden.
 Joan Horbeek gaf aan dat Stichting Dorpshuis ernaar streeft om als eerste 

dorpshuis in de gemeente in 2025 van het gas af te zijn. De stichting wil dit 
bereiken met grote plafond Airco Systemen (i.p.v. cv ketel en radiatoren), infrarood 
verwarmingspanelen in kleedkamers en ander ruimtes, elektrische doorstroom 
verwarming douches (i.p.v. op gas) en alle verlichting wordt Ledverlichting, extra 
zonnepanelen, aardwarmte, grote boiler, wtw warmte units in de zalen.

 Er moeten forse investeringen gedaan worden, het overgrote deel wil de stichting 
bekostigen vanuit subsidies. Er is al veel subsidie toegezegd gekregen. Het gat van 
€ 21.000 kan mogelijk vanuit de nieuwe subsidie van de gemeente bekostigd 
worden. De BOSA-subsidie is uitgeput.

 De energiekosten moeten zo van €8.648,00 naar €0,00 gaan.
 Joan bedankt de mensen voor de bijdrage van de extra Energie euro, deze gaat er 

weer vanaf wanneer de verduurzaming door is.
 Planning week 27,28 en 29 van 2024.

Jawis:
 Izie geeft aanvullend aan het jaarverslag toe dat samen met het koor het 

korenfestival is georganiseerd. De kosten zijn door Jawis gedragen.
 Plan was om een film op een scherm te tonen, maar dit wordt te duur. Alternatief 

filmpjes uit de oude dooos, maar doordat het lang licht is kan je dan pas om 11 uur 
beginnen. Er komt wel weer een kerstwandeling en een activiteit in het najaar. 

An de Stamtaofel
 Gaat goed. Er zijn meestal tussen de 12 en 20 mensen en er zijn goede sprekers. 
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Verkeerscommissie:
 Engel Kluis vertelt dat er alarmerende berichten van bezorgde ouders kwamen, 

waarna met de gemeente gesproken is over een oplossing bij de school. Er komt bij 
de ingang van de Jokweg een optische wegversmalling met betonnen banden. 
Ontwerp en financiering is in behandeling. We hopen dat dit helpt. Maatregelen 
hebben niet altijd het effect, het gaat ook om bewustwording.

 Erna geeft aan dat zij daar woont en wil weten hoe het er uit gaat zien. Engel geeft 
aan dat wanneer het plan bekend is, dit gepresenteerd wordt. 

 Als mensen ideeën hebben: wees welkom.
 Er waren meer wensen: belijning. De borden staan achter de bomen maar kunnen 

niet verplaatst worden. Het duidelijker zichtbaar maken van de komgrenzen wordt 
meegenomen in het gemeentelijk vervoer en verkeersplan.

Dorpsfeest: 
 Geert geeft een terugblik op het dorpsfeest van 2023 met het thema ‘circus’.
 Er wordt een blik vooruit geworpen naar het komende feest met als onderwerp ‘Op 

de boerderij’. Er is dit jaar geen zondagactiviteit, wegens afnemende belangstelling 
voor deze dag. Oproep over de oudhollandse spellen. Deze moeten opgeknapt 
worden: wie wil helpen? Daarnaast kunnen de spellen ook gehuurd worden voor 
activiteiten en feestjes. 

Groencommissie:
 Commissie wil dat iedereen bekend is met en geniet van groen. Daarnaast verzorgt 

de commissie ook stukken van het groen. De Woudlopers blijven een groot succes. 
Dit wordt verzorgd door een vaste groep. Astrid zorgt voor de stukjes in de 
OosterWester

 Voor de pompoenenactie in het najaar is de commissie nog op zoek naar een een 
weegschaal om te lenen waar het publiek ook meteen het gewicht kan zien.

 Dit jaar is er geen tuinwandeling. Idee om een tuinenwandeling te doen met 
informatie over het dorp die daarna kan blijven staan. Zou met het jubileum van de 
school kunnen.

 Afgelopen jaar was dit op een bord bij de ingang komen te staan, maar dit kostte € 
57,-. Dat is de helft van de uitgaven van de groencommissie. Oproep aan het PB 
om hier iets mee te doen.

 Rinske van der Draai is toegetreden tot het onderdeel van de Woudlopers

OosterWester:
 Angela geeft aan dat de redactie ontzettend tevreden is over de input van de 

inwoners. Het item 40 jaar is erg leuk om te doen en een hele put werk. Qua 
financiën lopen ze quitte. 

Apenhuis:
 De speeltuincommissie (Eddie Koopmans) geeft aan dat er hard is gewerkt. Veel 

plannen gemaakt en subsidies aangevraagd omdat de kosten voor nieuwe 
speeltoestellen te hoog waren. Johan Meijerhof heeft zich hier nog volop voor 
ingezet. Er is ongeveer € 25.000 opgehaald. Er is een nieuwe kabelbaan en een 
nieuw speeltoestel geplaatst.

 Zien dat er weer meer mensen gebruik maken van de speeltuin. Het bankje is 
inmiddels verplaatst en de prullenbak wordt nog verplaatst. De voetballende jeugd 
heeft een plan ingediend voor doelen met belijning en een bal.

 Plan om nog een opening van de speeltuin te organiseren.

 


